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Distrikt Sjælland skal sikre, at det er attraktivt af være cykelklub og at være medlem af en cykelklub 

 
Bestyrelsesmøde 
 
Dagsorden 
 

 
29. april 2024 kl. 17.30-20.00 i Idrættens Hus 
 
Deltagere 
Maria Irming (MIP), Torben Ridder (TRI), Thomas Schlüter (TS), Ole Olsen (OO), Per Thue Hansen (PTH), 
Alexander Rosenfeldt (AR) og Per Henrik Brask (PHB) 
 
Afbud 
Torben Røssell (TRØ) 
 

 
 
Dagsorden 

1. Godkendelse af seneste referat 
2. Bestyrelsesændring, Distrikt Sjælland  
3. Sikkerhedskonsulent David Rasmussen orienterer 
4. Bestyrelsesændring, DCU 
5. CK Kronborg, Sportstiming og ”En forårsdag i Hell-singør 2025” 
6. Økonomi  
7. Cross-oplæg 
8. Årshjul 
9. Afregningsmodel, UCI- og andre DCU-løb og -event 
10. Administration og samarbejde 
11. Eventuelt 

 
Der er separate bilag til punkt 6, 7, 8 og 9. Alle vedhæftet. 
 
1. Godkendelse af seneste referat 
Godkendt. 
 
2. Bestyrelsesændring, Distrikt Sjælland 
Rikke Bak Oytan har trukket sig fra bestyrelsen. Som første suppleant er Alexander Rosenfeldt indtrådt som 
bestyrelsesmedlem. 
 
3. Sikkerhedskonsulent David Rasmussen orienterede 
Status sikkerhed med baggrund i rytterundersøgelse om oplevet tryghed og sikkerhed versus oplevet 
utryghed og usikkerhed set i forhold til ensretninger, løbslængder etc. David Rasmussen sender fortsat 
spørgeskemaer ud efter hvert landevejsløb (der er en svarprocent på 25). 
 
Hvem der har den ultimative beslutningskompetence ift sikkerhed, samkørsel, skilteplan etc. Er det 
klubberne? Distriktet? Sikkerhedskonsulenten? Hvem kan godkende ruten, sikkerheden etc.? Bestyrelsen 
sender klart signal til opbakning af David Rasmussens arbejde. 
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Emnerne tages op på klubformandsmøde efteråret 2024. Således besluttet, at der inden 
terminsplanlægning for 2025 inviteres til obligatorisk temaaften for at sikre forankring af sikkerhed og løbs-
setup hos løbsarrangerende klubber og bestyrelsens krav om prioritering herunder ikke mindst brug af 
sikkerhedskonsulenten og dennes faglighed og kompetence. 
 
Regler for samkørsel (damer). Der vil denne sæson typiske være 25-40 damer som samlet felt.  
 
Klasser kan ændres / splittes ud efter sidste tilmeldingsfrist. I propositioner oprettes særskilt damefelt. Hvis 
der ikke er mindst 15 tilmeldte ved tilmeldingsfrist, kan klubben vælge, at Dame A starter med Herre C og 
Dame B med H60/H70. 
 
4. Bestyrelsesændring, DCU 
Er der opstået vakuum som følge af, at Morten Andersson har trukket sig som formand for DCU? Og at 
Johnny Lillelund har meddelt, at han ser sig selv midlertidig? 
 
Distriktsbetyrelsen understreger, at den linje – som Morten Andersson blev valgt – forventes efterlevet og 
fulgt til dørs. 
 
5. CK Kronborg  
En forårsdag (motionsløb) i Hell-singør vil blive afholdt 6. april 2025 samme dag som Paris-Roubaix. 
Distriktet stiller tidtagning til rådighed. 
 
6. Økonomi, distriktet 
Forventning om licensindtægter på året følger budget. Overskud forventes mindst som budgetteret (netto 
3.000 kroner). 
 
7. Cross-oplæg 
Distriktet støtter ikke elitære tiltag. Der er andre mulige tiltag, som distriktet måske vil støtte. Der 
koordineres med Distrikt Jylland-Fyn. 
 
8. Årshjul 
Årshjul – som er temmelig firkantet ☺ , da det er i Excel – er udarbejdet. Det er et dynamisk ark, som skal 
skabe overblik over aktiviteter, kvalitetssikre, fungere som huskeliste og være overleveringsdokument ved 
skift af ansvarlige, frivillige og bestyrelse.  
 
9. Afregningsmodel, UCI- og andre DCU-løb og -event 
Overblik udarbejdet distrikterne imellem. Yderligere drøftelse på næste bestyrelsesmøde. 
 
10. Administration 
Ekstraordinær situation seneste periode. P.t. opleves mere normaliseret situation. 
 
11. Kommissær-afgørelser (weekendens to landevejsløb og ene mountain bike-løb) 
Usportslig optræden efter styrt har givet 14 dages karantæne. Karantænen er udstedt på dagen af 
chefkommissær. Kommissærerne har indstillet over for distriktets bestyrelse til, at rytteren skal have en 
højere straf. Bestyrelsen bakker op om i alt / totalt en måneds karantæne. 
 
Klage fra forældre i anden løbsklasse sendt til bestyrelsen. Bestyrelsen afventer løbsrapport og tager 
herefter evt. dialog med løbets chefkommissær. 
 
Mountain bike-løb. Hjælpere i depoterne skal bære klubtøj eller have akkreditering. Det er kommissærerne, 
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som kan og skal italesætte, hvis dette ikke overholdes. Omvendt så ved hjælperne det, og det bør ikke være 
nødvendigt at skulle påtale det. Bestyrelsen bakker naturligvis op, når kommissærerne må påtale dette. 
 
12. Eventuelt 
Ok til nye øresnegle til kommissærer. 
 
Kommissærer ønsker ikke at udlevere radioer. Alternativ kanal til udlevering skal findes. 
 
Cykelløb på Frederiksberg. Forespørgsel fra kommerciel arrangør. 
 
Næste møde 
Mandag, den 27. maj 2024 kl. 17.30 til 20.00. 
 
 
Referent: Per Henrik Brask 


